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نگاه

مشکل مهاجمان استقلال چیست؟

اســتقلال از ابتــدای فصل مهاجمــان خوب 
و نامــداری در ترکیب خود داشــت. بــا این حال 
بدشانسی و نرســیدن به گل های کافی در بازی ها 
کادر فنی را مجبور کــرد از بازیکنان دیگر در خط 
حمله اســتفاده کند. در نیم فصل چند بازیکن از 
استقلال جدا شدند و به همین دلیل نیاز به جذب 
مهاجمان جدید در استقلال احساس شد. همین 
حالا هم اســتقلال کمبود بازیکن ندارد اما وقتی 
یک تیم می خواهد در 3 جام یعنی لیگ برتر، جام 
حذفی و لیگ قهرمانان آســیا به صورت همزمان 
رقابت کند، نیاز دارد که بازیکنان ســطح بالاتری 
به خدمت بگیرد. در چند روز اخیر با چند مهاجم 
خارجی مذاکراتی صورت گرفــت اما هنوز توافق 
نهایی با هیچ کدام انجام نشــده است؛ البته از نظر 
من باشگاه بزرگی مثل استقلال حق دارد که قبل 
از عقد قرارداد بازیکنان مــد نظرش را از هر نظری 

تست کند. 
این که یک بازیکن بعد از انجام برخی تست ها به 
کشورش بازگردد، بهتر اســت از این که قراردادش 
امضا شود و بعدا بار مالی روی دست باشگاه بگذارد. 
کادرفنی بــه خوبی بازیکنان مد نظــرش را رصد 
می کند و برای جذب بازیکــن هم عجله ای وجود 
ندارد. شــاید بهتر بود که زودتر ایــن کار صورت 
می گرفت اما مشکل این جا بود که سجاد شهباززاده 
تکلیف جدایی اش را باید خودش مشخص می کرد. 
او خیلی دیرتر از موعد مقرر توافــق کرد و به تیم 
دیگری رفت. الان پیداکــردن جایگزین با توجه 
به پایان فصل نقل و انتقالات ســخت است؛ چون 
بازیکنانی می توانند قرارداد امضا کنند که آزاد بوده 
و تحت قرارداد تیم دیگری نباشند. البته با حضور 
وینفرد شفر روند گلزنی استقلال بهتر شده اما در 
هفته های اخیر غیبت جپاروف و شجاعیان روی کار 
مهاجمان هم تاثیرگذار بوده است. این دو بازیکن 
باز یسازهای استقلال محسوب می شوند و می توانند 
مهاجمان را در موقعیت گل قرار دهند. از ســوی 
دیگر همین فشار رسانه ها مهاجمان استقلال را با 
استرس راهی زمین می کند که روی عملکردشان 
تاثیرگذار اســت. همین علی قربانی اگر استرس 
نداشت، قطعا عملکرد بهتری از خود نشان می داد. 
باید از نظــر روحی و روانــی روی مهاجمان فعلی 
استقلال کار شود. ضمن این که من معتقدم فرشید 
اســماعیلی و بهنام برزای هم می توانند برای قرار 
گرفتن در خط حمله گزینه های خوبی باشند. این 
روزها می بینیم که رقبای آسیایی استقلال بازیکنان 
خوب خارجی جــذب می کنند؛ پــس هنوز هم 
بازیکن خارجی باکیفیت وجود دارد که آزاد باشد و 

استقلال می تواند گزینه خوبی را انتخاب کند. 

ورزش جهان

روبینیو به ترکیه رســید|  روبینیو، ستاره 
برزیلی ســابق رئال مادرید و منچسترسیتی روز 
گذشته به ترکیه رســید تا قراردادش را به صورت 
رسمی با باشــگاه سیوا اســپور امضا کند. آخرین 
تیم روبینیو اتلتیکو مینیه رو بود که برای این تیم 
خوش درخشــید و آمار خوبی را از خود به نمایش 
گذاشت. این ستاره برزیلی در کارنامه خود بازی در 

باشگاه های میلان، سانتوس و گوانگژو را دارد.
یونایتد، پردرآمدترین باشــگاه جهان|  
نشــریه »گاردین« انگلیس گزارش داد؛ براساس 
اطلاعــات مالی باشــگاه های اروپایــی در فصل 
17-2016، باشگاه منچستریونایتد با درآمد کلی 
581.2 میلیون پوند، پردرآمدترین باشگاه جهان 
در  سال 2017 بوده است. باشگاه منچستریونایتد 
در فصــل 16-2015 موفق شــد بــود درآمدی 
معادل 515.3 میلیون پوند به دست بیاورد که این 
نشــان می دهد پرافتخارترین تیم انگلیسی فصل 
گذشته نسبت به فصل 16-2015 درآمد بیشتری 
کسب کرده است. پس از منچستریونایتد ، باشگاه 
رئال مادرید با کسب 579.7 میلیون پوند رده دوم و 
بارسلونا با کسب 557.1 میلیون پوند جایگاه سوم را 

به خود اختصاص داده است.
گواردیولا مشهور ترین مربی دنیا|  سایت 
رده بنــدی مربیان فوتبــال دنیا، مشــهورترین 
ســرمربیان در بازه زمانی ماه اکتبر  ســال 2017 
تا ژانویه 2018 را منتشــر کرده اســت که در این 
رده بندی پپ گواردیولا، ســرمربی اسپانیایی تیم 
فوتبال منچسترســیتی در صدر قرار دارد. پس از 
گواردیولا که تیمش بخت نخست قهرمانی در این 
فصل از لیگ برتر انگلیس است، ماسیمیلیانو آلگری، 
سرمربی یوونتوس در رده دوم قرار دارد و بعد از او هم 
زین الدین زیدان، سرمربی اسپانیایی رئال مادرید در 

جایگاه سوم قرار دارد.
فرار ستاره اینتر از فضای مجازی|  داویده 
ســانتون به دنبــال دریافت ســیلی از پیام های 
توهین آمیز به دلیل اشتباهی که در جریان تساوی 
خانگی اینتر برابر رم در بازی یکشنبه شب مرتکب 
شد، تصمیم به ترک شبکه های اجتماعی گرفت. 
در آن بازی که با نتیجه یــک بر یک خاتمه یافت، 
اینتر میزبان با اشــتباهی که سانتون در دفع توپ 
مرتکب شــد، گل خورد و تا 4 دقیقه به پایان بازی 
هم با همان گل از میهمان خود عقب بود. با وجود 
عذرخواهی ســانتون بابت اشــتباهش در لحظه 
تعویض و خروجش از میدان و دفاع لوچانو اسپالتی، 
ســرمربی تیم از او، هواداران اینتــر به صفحه این 
بازیکن ایتالیایی در اینستاگرام حمله کردند و برای 
او کلی پیام توهین آمیز گذاشتند. به دنبال این ماجرا 
هم مدافع سابق تیم نیوکاسل تصمیم گرفت صفحه 

اینستاگرامش را غیرفعال کند.

شــهروند|  فوتبال به تمام معنا درمقابل سازمان 
صداوسیما درمانده شده است. زور مدیران فدراسیون و 
ســازمان لیگ به تنها نهادی که در کشور حق تصویر را 
در اختیار دارد، نمی رسد. در این مدت رایزنی های وزرای 
ورزش در دوره هــای مختلف و حتی مجلس شــورای 
اســلامی هم هیچ نتیجه  ای تاکنون به دنبال نداشته و 
صداوسیما به خاطر زور بیشتر نه تنها مسابقات فوتبال 
را پخش می کند بلکه برنامه هــای متعدد پربیننده ای 
هم از قبال فوتبال می سازد. فدراسیون، سازمان لیگ و 
باشگاه ها هم به خاطر قراردادهای چند 10میلیاردی که 
برای تبلیغات محیطی با اسپانسرها امضا کرده اند، هیچ 
راهی ندارند جز این که اجازه بدهند بازی ها تا رسیدن به 
یک نتیجه مثبت پخش شود تا حداقل در این فضا که از 
70 درصد درآمد اصلی خود از فوتبال محروم هستند،  از 
طریق تبلیغات محیطی بتوانند بخشی از نیازهای مالی 
خود را برطرف کنند که حالا این مســأله هم به خاطر 
نوع تصویربرداری صداوسیما از مسابقات با بحران بسیار 

بزرگی روبه رو شده است. 
تصویربرداری زشت!

در هفته های ابتدایی لیــگ برتر به دنبال بی توجهی 
مسئولان رسانه ملی برای پرداخت حق پخش تلویزیونی 
فوتبال،  مدیران فوتبال تصمیم گرفتنــد جلوی ورود 
دوربین و گزارشگران برنامه های محتوایی صداوسیما به 
ورزشگاه ها را بگیرند و این اتفاق تا هفته ها ادامه داشت 
و فقط مسابقات پخش می شــد. مسئولان سیما اما در 
هفته یازدهم برای واکنش نشــان دادن به این تصمیم 
فوتبالی ها اقدام به کاری کردند که جنجال بسیار بزرگی 
به راه انداخت. در هفته یازدهم لیگ برتر وقتی استقلال 
و نفت در ورزشــگاه آزادی بازی داشتند، در اتفاقی نادر 
و حیرت انگیز تصاویر ارســالی روی آنتن بشدت فاقد 
کیفیت، غیراستاندارد و به اصطلاح فنی »دفرمه« بود. 
تغییر زاویه فیلمبرداری دوربین های اصلی به شــکلی 
بود که از ارتفاع کاستند و کنار خط طولی در ضلع شرقی 
ورزشــگاه را از کادر خارج کردند و وقتی توپ و بازی به 
آن طرف کشیده می شد، بینندگان به زحمت می افتادند 
و نیم تنه بالای بازیکنان و اتفاقات آن قسمت زمین قابل 
مشــاهده نبود. نکته قابل تأمل اینجاست که مسئولان 
رسانه ملی با این که با مسئولان فوتبال اختلاف داشتند، 
حتی برای مخاطبان ارزش قایل نبودند که مسابقه را به 

بهترین شکل برای مردم به تصویر بکشند.
مرغ رسانه ملی یک پا دارد؛ پول نمی دهند!

آن رفتار صداوسیما باعث شد که مسئولان سازمان 
لیگ پیــام عذرخواهی به خاطر رفتــار غیرحرفه ای و 

تصویربرداری غیراستاندارد صداوســیما در تابلوهای 
تبلیغاتی کنار زمین منتشــر کردنــد. نکته قابل تأمل 
اینجاست که رسانه ملی و فوتبال سال های زیادی است 
که بر ســر قرارداد حق پخش تلویزیونی اختلاف دارند. 
فوتبال در ازای تصویربرداری و پخش مسابقات مختلف 
که اتفاقا درآمدزایی هنگفت میلیاردی برای رسانه ملی به 
دنبال دارد، حتی یک ریال هم دریافتی نداشته اند. فوتبال 
در تمام این سال ها پول می خواهد و صداوسیما می گوید؛ 
نه قانون به آنها اجازه می دهد که پولی به فوتبال بدهند و 
نه بودجه ای برای انجام این کار دارند. به این ترتیب دعوا 
ادامه دارد و هرچند وقت یک بــار به یک بهانه فوتبال و 

سیما در مقابل هم قرار می گیرند.
مشکلات خاص

در شــرایط کنونــی براســاس نامه های رســمی 
اسپانسرهای تبلیغات محیطی  فوتبال،  نوع تصویربرداری 
بازی ها هم فوتبال را در آستانه یک بحران بزرگ قرار داده 
اســت. طبق ادعای مدیران فوتبال و اسپانسرها مدتی 
اســت که تصویربرداران صداوســیما که برای پوشش 
تصویر زنده مسابقات به استادیوم ها اعزام می شوند، در 
قاب بندی تلویزیونی مسابقات طوری عمل می کنند که 
در طول 90دقیقه مسابقات تبلیغات محیطی کنار زمین 
آن طور که باید، به تصویر کشیده نشوند و این بهادادن 
کم به تابلوهای تبلیغاتی مشکلاتی اساسی را برای مجری 
تبلیغات محیطی به وجود آورده است. این درحالی است 
که مراجع نظارتی و امنیتی هم با ورود عروســک های 
تبلیغاتی به ورزشــگاه ها و نصب بالن های تبلیغاتی در 
اســتادیوم ها به خاطر مســائل امنیتی مخالفت هایی 

داشته اند. 
اعتراض رسمی اسپانسرهای تبلیغات محیطی

جالب اینجاســت که فدراســیون فوتبال و سازمان 
لیگ در هفته های اخیر از تصمیم خود برای راه ندادن 
دوربین و گزارشگران برنامه های محتوایی رسانه ملی 
کوتاه آمدند تا در فضایــی آرام مذاکرات پیش برود اما 
تصویربرداری غیراستاندارد در مسابقات برای بهاندادن 
به تابلوهای تبلیغاتی کنار زمین همچنــان ادامه دارد 
و عمــلا فوتبالی ها را با درماندگی مطلــق در ارتباط با 
صداوسیما روبه رو کرده است. شرکت های طرف قرارداد 
اسپانسر که پول هایی میلیاردی برای پخش تبلیغات 
خود در ورزشگاه ها به سازمان لیگ و باشگاه ها پرداخت 
می کنند، نسبت به این مورد اعتراض جدی داشته اند 
و حتی بعضی از آنها مدعی شــده اند با ادامه این روند 
از حمایت مالی خود از فوتبال دســت خواهند کشید و 

خسارت هم خواهند گرفت!
فوتبالی ها خودشان تصویربردار می شوند؟

اعتراض اسپانســرها، مســئولان فدراسیون فوتبال 
را به این فکر انداخته اســت که فکری اساسی برای حل 
آن داشته باشند. چند هفته قبل مسئولان فدراسیون 
و ســازمان لیگ تصمیم گرفته بودند در اعتراض به این 
رفتار رســانه ملی مقدماتی را فراهم کنند که خودشان 
تصویربرداری مســابقات را انجام و سیگنال پخش را در 
اختیار صداوسیما قرار بدهند که به دلیل برخی مسائل 
مسئولان فوتبال برای دامن نزدن به مشکلات اجرای این 
تصمیم مهم و جنجالی را به بعد موکول کردند. منتهی 
نکته قابل تأمل اینجاست که درصورت ادامه این شرایط، 

سازمان لیگ عزم خود را جزم کرده است که تصمیمی 
جدی در مقابل صداوسیما بگیرد.

***
بهاروند: به خاطــر ناآرامی تصویربرداری را به 

صداوسیما واگذار کردیم
حیدر بهاروند نایب رئیس دوم فدراســیون فوتبال و 
رئیس ســازمان لیگ در گفت وگو با روزنامه شــهروند 
پیرامون این اتفاقات گفت: »مــردم عزیز ما در جریان 
باشند که درهمه جای دنیا 70 درصد درآمد باشگاه ها و 
فدراسیون های فوتبال از محل قرارداد تجاری حق پخش 
تلویزیونی به دست می آید و آنها این پول را هزینه توسعه 
فوتبال خود می کنند. صداوسیما چند  سال است که به 
درخواست ما برای پرداخت حق پخش توجه نمی کند 
و هیچ پیشنهادی را هم برای مشــارکت در طرح های 
تجاری خود در زمان پخش مسابقات فوتبال نمی پذیرد 
و ما واقعا دیگر مانده ایم چه کار کنیم. مردم عزیز ما انتظار 
دارند مسئولان بهترین برنامه ریزی را برای تیم های ملی 
و فوتبال داشته باشــند. می خواهند باشگاه های ایران 
در لیگ قهرمانان آســیا نتایج خوبی بگیرند، اما وقتی 
صداوســیما پول اصلی فوتبال را نمی دهد، آنها چطور 

می توانند رقابت کنند؟«
نایب رئیس دوم فدراســیون فوتبــال در ادامه درباره 
سیاســت جدید رســانه ملی برای به تصویرنکشیدن 
تابلوهای تبلیغاتی مســابقات هم گفت: »حالا که حق 
پخش را نمی دهند، یکــی از منابع اصلی درآمد فوتبال 
تبلیغات محیطی اســت که تابلو ها و بنرهــای آن در 
ورزشــگاه ها وجود دارد. منتهی ما چندین هفته است 
مشــاهده می کنیم طوری تصویربرداری مســابقات را 
انجام می دهنــد که این تابلوهــای تبلیغاتی به تصویر 
کشیده نشــوند و این خلاف مقررات و استاندارد است. 
شــرکت های طرف قرارداد روی پخش تبلیغات خود از 
تلویزیون برنامه ریزی می کنند که می آیند با اسپانســر 
سازمان لیگ قرارداد امضا و پول هزینه می کنند. منتهی 
با این سیاست رسانه ملی پرونده تبلیغات محیطی با یک 
بحران اساسی روبه رو شده است. ما در فدراسیون چند 
هفته قبل تصمیم گرفتیم که تصویربرداری مسابقات را 
خودمان انجام بدهیم و سیگنال را برای پخش زنده در 
اختیار صداوسیما قرار بدهیم که به خاطر ناآرامی هایی که 
در داخل کشور به وجود آمد، اجرای این تصمیم را متوقف 
کردیم تا بحرانی به وجود نیاید. منتهی اگر صداوسیما این 
کار خود را متوقف نکند و حق پخش فوتبال را ندهد، قطعا 
مسئولان فوتبال و ورزش کشــور مجبور می شوند که 

تصمیمات مهمی در این رابطه اتخاذ کنند.«

شهروند|  تیم ملی دوومیدانی زنان که هفته 
آینده باید در رقابت های داخل سالن آسیا شرکت 
کند، با مشــکلات عجیبی روبه رو است؛ به دلیل 
مشکلات مالی و تغذیه تمرینات به مرز تعطیلی 
کشیده شده و مشخص نیســت چه آینده اي در 

انتظار این ملی پوشان است.
گلایه های یک ملی پوش

هانیه ثمری یکی از ملی پوشــان دوومیدانی 
ایــران درباره مشــکلات موجود کــه منجر به 
تعطیلی تمرینات شده است، عنوان کرد: »قرار 

بود در ارومیه برای ملی پوشان اردو بگذارند، برای 
آقایان این اردوها برگزار شــد، اما برای دختران 
گفته شد که هر کسی در اســتان خود تمرین 
کند. قرار بود روزانه 40 هزار تومان به مدت یک 
هفته  )جمعا 280 هزار تومان( هزینه غذا به ملی 
پوشان در این هفته  داده شود اما هنوز این پول 

به ما پرداخت نشده و معلوم نیست که بدهند یا 
نه. اردوها هم متمرکز برگزار نشد و هیچ دلیلی 
نیاوردنــد. از طرف دیگر پیســت آفتاب تهران 
هم تحت تعمیر است و کارگران آن جا مشغول 
کارند و در شرایط سختی می توانیم خود را آماده 

کنیم.«

واکنش رئیس فدراسیون
مجید کیهانی، رئیس فدراســیون دوومیدانی 
درباره مشکلات زنان دوومیدانی اینچنین توضیح 
می دهد: »ما برای پسران نیز 280 هزار تومان پول 
غذا دادیم. مشکل خاصی وجود ندارد و کارها رو 
به روال است. رئیس هیأت هر استان ورزشکاران 
خود را رصد می کند و برای ملی پوشــان هزینه 
خواهد کرد. سالن آفتاب نیز هشتم بهمن ماه آماده 
می شود و ملی پوشان دختر می توانند بدون هیچ 

مشکلی کارشان را در این پیست جلو ببرند.«

در فاصله چند روز تا مسابقات آسیایی پیست تمرینی هم آماده نیست

طلب 280 هزار تومانی دختران دوومیدانی!

پخش ناقص تبلیغات دورزمین صدای اسپانسرها را درآورده است

هشدار جدید فوتبال به صداوسیما
 رئیس سازمان لیگ در گفت وگو با »شهروند«: به خاطر ناآرامی تصویربرداری را خودمان انجام ندادیم

صادق ورمزیار
پیشکسوت استقلال

کیوسک

یوونتوس تخریبگر

برد یوونتــوس مقابل جنوا در آخرین مســابقه 
از این هفته ســری آ ایتالیا ســوژه اصلــی روزنامه 
»کوریره دلو اســپورت« بود؛ ایــن روزنامه با تیتر 
»یوونتوس تخریبگر« نوشت: »داگلاس کاستا با گل 
پیروزی بخش بیانکونــری را در موقعیت فوق العاده 

قرار داد.«

کوتینیو آماده است

روزنامه »اســپورت« چاپ کاتالونیا عکســی از 
نخستین تمرین کوتینیو با بارسلونا را روی جلد برد 
و با تیتر »کوتینیو آماده اســت« نوشت: »هافبک 

برزیلی،  مثلث هجومی بارسلونا را تکمیل می کند.«

شایعه روز

 گزینه های متعدد 
برای سرمربیگری سپاهان

باشگاه  مســئولان 
سپاهان اصفهان بعد از 
قطع همکاری با زلاتکو 
برای  هنــوز  کرانچار 
جایگزیــن این مربی 
تصمیم گیری  کروات 
نکرده اند. بعد از آن که 

مسئولیت فنی تیم به طور موقت به کریم قنبری، 
دستیار کرانچار ســپرده و مشخص شد او در بازی 
آینده با فــولاد هم روی نیمکت ایــن تیم خواهد 
نشست، حالا مســئولان باشگاه در تلاش هستند 
تا بهترین گزینه را به عنوان سرمربی انتخاب کنند. 
در این بین، نام های زیادی مطرح شده که یکی از 
جدی ترین شایعات روی علیرضا منصوریان بود. در 
این خصوص اما مدیران سپاهان مذاکره با منصوریان 
را تکذیب کردند و خود این مربــی نیز اعلام کرد 
هیچ صحبتی با او انجام نشده است. نام هایی مثل 
الکساندر نوری، مهدی تارتار، منصور ابراهیم  زاده 
و یکی، دو مربی خارجی نیز مطرح شــده است. با 
این حال مسعود تابش، سرپرست باشگاه سپاهان 
درباره انتخاب سرمربی اظهار داشت: »هنوز هیچ 
مربی ای به ما مبلغی پیشــنهاد نداده اســت و ما 
درحال حاضر مذاکراتمان را با مربیان خارجی ادامه 
می دهیم و عجله ای برای قرارداد نداریم. ما هنوز با 
مربیان ایرانی هیچ صحبتی نکرده ایم و بعد از این که 
با مربیان خارجی به نتیجه نرســیدیم مطمئنا با 
مربیان داخلی وارد مذاکره می شویم.« باید منتظر 
ماند و دید درنهایت چه کســی به عنوان سرمربی 

جدید سپاهان انتخاب و معرفی خواهد شد.

آن سوی مرز

تیم طارمی از خرید سوم منصرف شد
روزنامه الشرق قطر خبر داد که باشگاه الغرافه در 
پنجره نقل و انتقالات زمستانی قرار بود سه بازیکن 
خارجی را به خدمت بگیرد ولی با جذب وســلی 
اسنایدر،  هافبک سرشناس هلندی و مهدی طارمی، 
مهاجم ایرانی پرونده لژیونرها را بســت و از جذب 
لژیونر سوم منصرف شــد. طارمی هفته گذشته با 
قراردادی یک و نیم ساله به تیم الغرافه پیوست و قرار 
است نخستین بازی خود را مقابل السد که پورعلی 

گنجی را در ترکیب خود دارد، بازی کند.

تمجید سایت یونانی از آمار انصاری فرد
ســایت گوروس یونان به خاطر آمار فوق العاده 
کریم انصاری فرد، مهاجم ایرانــی المپیاکوس به 
تمجید از این ســتاره ایرانی پرداخت و نوشــت: 
»المپیاکوس در بازی خانگی خود مقابل ژانزی را 
با سه گل مغلوب کرد. کریم انصاری فرد در این بازی 
خوش درخشــید و دبل کرد. با چشم پوشی از آمار 
کریم در 6 بازی اخیرش که 7 گل به ثمر رســانده 
است این مهاجم ایرانی کاری باورنکردنی به همراه 
المپیاکوس انجام داده است و آن به ثمر رساندن 11 
گل تنها در 8 بازی است. تعجب نکنید انصاری فرد 

حتی کارهای بهتر از این نیز می تواند انجام دهد.«
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شــهروند|  تیم پرامید هندبال ایران که با رویای قهرمانی آســیا به 
مسابقات کره  جنوبی اعزام شده بود، دیروز با شکست مقابل میزبان عملا 
از دور رقابت ها کنار رفت و بدون این که مقامی کســب کند باید به ایران 

برگردد؛ حالا بار دیگر انتقادها از هندبال بالا می گیرد.
سهمیه جام جهانی پرید

تیم ملی هندبال در دور نخست گروهی رقابت های قهرمانی آسیا با دو 
پیروزی مقابل ازبکســتان و ژاپن به مرحله دوم رسید و در این مرحله با 
تیم های عربســتان،  کره جنوبی و عمان همگروه شد. در مسابقه اول که 
روز دوشنبه برگزار شد، شاگردان ماچک برابر عربستان 26 بر 23 شکست 
خوردند. هندبالیست های کشــورمان برای این که شانسی برای رسیدن 
به نیمه نهایی و کسب سهمیه مسابقات جهانی داشته باشند، محکوم به 

پیروزی مقابل کره جنوبی بودند. 
حذف ناباورانه ایران

از ساعت 13:30 دیروز ملی پوشان هندبال ایران به مصاف میزبان مسابقات 

جام ملت های آسیا رفتند که نتوانستند موفقیتی به دست آورند. نیمه اول این 
بازی با برتری مطلق کره ای ها همراه بود که درنهایت چشم بادامی ها با نتیجه 
16 بر 10 به رختکن رفتند. در نیمه دوم اما ایران توانست تا حدودی به بازی 
برگردد و فاصله را به 3 امتیاز رساند. با این حال تلاش هندبالیست های ایرانی 
فایده ای نداشت و آنها درنهایت با نتیجه 28 بر 25 مقابل حریف قدرتمند خود 
شکست خوردند تا نه تنها از دور رقابت های کنار بروند که شانس حضور در 
جام جهانی این رشته را نیز از دست بدهند. در دیگر بازی این گروه عربستان 
برابر عمان به برتری 26 بر 20 رسید. با این وضع صعود تیم های عربستان و 
کره جنوبی به نیمه نهایی قطعی شد و آنها امروز برای سرگروهی به مصاف هم 
می روند. همچنین ملی پوشان هندبال ایران که شانسی برای رسیدن به نیمه 
نهایی ندارند و سهمیه حضور در مسابقات جهانی را از دست دادند، امروز در 

یک بازی تقریبا تشریفاتی باید با عمان روبه رو شوند.
امیدهایی که به یأس تبدیل شد

هندبالیست های ایران در چند  سال گذشــته به واسطه عملکرد ضعیف 

مدیران فدراسیون نتوانستند برنامه ریزی مناسبی داشته باشند و در مسابقات 
بین المللی مقامی کسب کنند. در یک سال گذشته با حضور علیرضا رحیمی در 
رأس فدراسیون بار دیگر امیدواری وجود داشت تا هندبال ایران بتواند جایگاه 
از دست رفته را بار دیگر مال خود کند و به همین دلیل در مسابقات قهرمانی 
آسیا در کره جنوبی امید زیادی به تیم ایران وجود داشت، ولی این رویا نیز بر 
باد رفت. به نظر می رسد مسئولان فدراسیون هندبال باید دلایل این ناکامی 
را بررسی کنند. هندبال ایران حتی در بین 4 تیم برتر قاره آسیا نیز قرار نگرفته 
و این مســأله یک ناکامی بزرگ در این خصوص محسوب می شود. باید دید 

فدراسیون در آینده چه تصمیمی در قبال تیم ملی بزرگسالان خواهد گرفت.

تیم ملی هندبال ایران از آسیا حذف شد و سهمیه جام  جهانی را از دست داد

حذف بال!

عکس نوشت

افتتاح رستوران دژاگه در حضور بواتنگ
اشکان دژاگه دوشنبه شب رستوران خود را در شهر برلین، پایتخت آلمان به نام »سوشی بار 21« افتتاح 
کرد. در مراسم افتتاحیه رستوران  هافبک شماره »21« تیم ملی ایران، کوین پرینس بواتنگ غنایی هم 
حضور داشت. این دو جزو نسل طلایی باشگاه هرتابرلین در  سال 2006 بودند. بواتنگ در گفت وگو با نشریه 

»بیلد« آلمان گفت: »اشکان مثل برادرم است؛ ما از 12سالگی یکدیگر را می شناسیم.«

نوستالژی

از گارد به هما، از هما تا نابودی
امکانات و تجهیزات هواپیمایی ملی ایران )هما( در دهه 50 مسئولان این ارگان را ترغیب کرد تا تیمی را برای 
حضور در رقابت های سراسری تشکیل دهند. در آن سال ها تیم گارد به هما تغییر نام داد و مدیریتش هم عوض 
شد. هما در ســال های مختلف در رده های مختلف و ورزش دیگر هم تیمداری کرد و همواره یکی از تیم های 

فوتبالی گردن کلفت محسوب می شد؛ هر چند در سال های گذشته به مرز نابودی کشیده شده است.


